
Protokół Nr 1/2018 

sporządzony z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Wierzchlas, które odbyło w dniu  

20 grudnia 2018 roku.   

 

W związku ze złożonym do Rady Gminy Wierzchlas w dniu  

11 października 2018 r. pismem Pani ……………, zam. …………….., 98-324 

Wierzchlas w sprawie położenia skrzynki elektrycznej, poprawienia wjazdu  

na posesję oraz nadania statusu pomnika przyrody w dniu 20 grudnia 2018 r. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 

Ryszard Dziadak – Przewodniczący Komisji, 

Marek Leszczyk – Członek, 

Marcin Kowalczyk – Członek 

udała się do miejscowości ……………. celem dokonania wizji na gruncie.  

Na miejscu zastano Panią …………… i Pana ………….. – rodziców Pani 

……….. – właścicielki działki. 

 

1. W sprawie skrzynki elektrycznej państwo …………. uważają, że jej 

usytuowanie uniemożliwi im pobudowanie ogrodzenia. Wyrazili chęć 

wytyczenia granicy pomiędzy deptakiem a ich działką. Wyżej wymienieni 

zostali poinformowani przez Komisję, że skrzynka elektryczna ustawiona 

została przez zakład energetyczny na wniosek Urzędu Gminy i według 

załączonej dokumentacji znajduje się na terenie Gminy. Zakład energetyczny na 

podstawie pomiarów ustalił lokalizację. Komisja poinformowała rodziców 

skarżącej, że jeżeli uważają, że jest ona źle usytuowana, mogą dokonać 

rozgraniczenia przy udziale geodety. Komisja jak i pracownicy Urzędu nie są 

kompetentni do wytyczania granic. Ponadto Komisja wysłuchała wyjaśnień 

pracownika Urzędu pana Mirosława Kinasa, który wyjaśnił, że zgodnie  

z posiadaną dokumentacją w Urzędzie Gminy Wierzchlas, skrzynka ta nie 

znajduje się w obszarze działki Pani ………. . 

 

2. Inspektor ds. gospodarki komunalnej poinformował Komisję,  

że w sprawie wjazdu do posesji Gmina nie jest zobowiązana do wykonywania 

wjazdu na posesję na gruntach prywatnych.  

 

3. W sprawie drzewa – wiązu rosnącego w granicy działki Pani ……………. 

i Państwa …………….  Komisja poinformowała, że drzewo to nie posiada 



statusu pomnika przyrody. W związku z tym, że posesja znajduje się w obszarze 

Natura 2000 w celu wycięcia drzewa konieczne jest uzyskanie zezwolenia 

Wójta Gminy Wierzchlas.  

Reasumując Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę  

za bezzasadną.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Protokołowała:         Przewodniczący Komisji   

Młodszy referent      Skarg, Wniosków i Petycji 

    

Kinga Raducka                Ryszard Dziadak  

 

 

 

 

 


